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Skolebestyrelsesmøde - Referat 
 
Dato: torsdag d. 7. marts 2018 kl. 19.00-21.00         Sted: Bindslev Skole 
Deltagere udover bestyrelsen: Pernille Bundgaard Jensen og Per Aaen 
Mødeleder: Annette 
Afbud: Charlotte 
NB! Der er rundvisning til alle interesserede på Bindslev Skole og Børnehus i tidsrummet fra kl. 18.30-19.00 

 Emne  Ansvar-

lig 

 

Hvad skal vi udrette?  

Er punktet til 

orientering/drøftelse/beslut-

ning? 

Forberedelse til 

punktet 

Fx medtag 3 eksempler 

på… 

Proces 

Hvordan skal punktet 

behandles?  

Tid Referat 

Evt. beslutning  

Hvem gør hvad hvornår? 

1. Kort status på de tre 

undervisnings-steder 

Lars Kort om seneste nyt fra de 3 

undervisningssteder 

  15

min 

Generelt: 

Lars har fremsendt indsatsstrategi til implementering af 

skolepolitikken til forvaltningen. Lars sender dokumentet til 

skolebestyrelsen til orientering.  

Senere (8. april eller 23. maj) inddrages skolebestyrelsen på 

overordnet niveau. Lars viderebringer herefter bestyrelsens 

input til skolelederne. 

Vi er så småt i gang med at se på næste skoleårs planlægning, 

men vi mangler fortsat afklaring på nogle spørgsmål vedr. de 

forventede rammer og vilkår omkring evt. ny justering af 

skolereformen. Lars og Pernille deltager i et møde d. 13. 

marts på forvaltningen, hvor de håber at få svar på nogle af 

spørgsmålene. 
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Lars og de øvrige skoledistriktsledere er inviteret til 

dialogmøde med det politiske udvalg 6. maj, hvor 

konsekvenserne af besparelserne skal fremlægges. 

 

Der har i januar været en undersøgelse af den professionelle 

kapital i Sindal Skolecenter. Resultaterne er drøftet kort i 

MED-udvalget og derefter bliver de drøftet på de enkelte 

skoler. Men samlet set er der sket en rigtig positiv fremgang 

på resultaterne.  

 

Aprilfestival i Hjørring Kommune med adskillige 

teaterforestillinger rundt om i kommunen.  

 

Sindal 

Emneuge næste uge (”bæredygtighed”). Skolefest torsdag d. 

14. marts. 

Drøftelser i fase 3 omkring næste skoleår som følge af ny 

ændring af lovgivningen på overbygningsområdet 

 

Bindslev 

Trivselsfest 11. april.  

 

Lendum 

Per har lavet aftaler om, at de lokale teaterforestillinger i 

”aprilfestivalen” afholdes på skolen.  
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2.  Budget 2019 Pernille Gennemgang og godkendelse 

af budgettet for Budget 2019 

 Pernille gennemgår 

budget 2019. Mulig-

hed for at spørge ind 

– efterfølgende 

godkendelse 

40 

min 

Pernille gennemgik det overordnede og interne budget, hvor 

vi budgetterer med et forventet underskud på ca. 1,5 mio. kr. 

som følge af de store budgetbesparelser. 

Bestyrelsen godkendte budgettet og bakker op om ledelsens 

overvejelser i forhold til at overskride den reelle 

overførselsadgang i 2019.  

3. Brev fra bestyrelsen 

til Børne-, Fritids- og 

Undervisnings-

udvalget (se bilag 

fremsendt af Anette) 

Anette Input til skrivelsen fra 

bestyrelsen 

 Drøftelse og 

beslutning om næste 

skridt. 

10 

min 

Anette orienterede om baggrunden for skrivelsen til BFU-

udvalget. Bestyrelsen gav udtryk for, at de var helt enige i 

formuleringerne og delte Anettes bekymringer. Opbakning til 

Anettes forslag til skrivelse til udvalget. Anette fremsætter det 

snarest til det BFU-udvalget på vegne af skolebestyrelsen. 

4. Status på AULA Per 

Aaen 

Per orienterer om 

arbejdsgruppens møde og 

næste skridt for bestyrelsen i 

forhold til AULA 

  30 

min 

Per fremlagde arbejdsgruppens input til den videre 

implementering af AULA. Bestyrelsen bakker op, og Lars 

fremsender input til forvaltningens kontaktperson vedr. Aula. 

5.  Ny aftale om 

folkeskolen 

Lars Lars orienterer kort om de 

væsentligste elementer i den 

nye aftale om folkeskolen, der 

er blevet indgået. 

Se link: 

https://uvm.dk/aktuelt/nyhed

er/uvm/2019/jan/193001-

folkeskoler-faar-styrket-

faglighed-flere-midler-til-

understoettende 

 

  20 

min 

Lars fremlagde i korte træk de ændringer, der lægges op til i 

forbindelse med ny aftale om folkeskolen. Aftalen skal 

behandles i folketinget. Vi er dog startet på at tænke aftalen 

ind i planlægningen af kommende skoleår.  

 

I forhold til aftalen om styrket praksisfaglighed i fase 3, så er 

Birgit Amtoft pt. i gang med en dialog med medarbejderne i 

fase 3 om, hvilken betydning dette har for strukturen i fase 3 

kommende skoleår. Birgit arbejder sammen med lærerne på 

at skabe den bedst mulige fase 3 inden for de givne 

lovgivningsmæssige rammer. Men pt. er det usikkert, hvorvidt 

https://uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2019/jan/193001-folkeskoler-faar-styrket-faglighed-flere-midler-til-understoettende
https://uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2019/jan/193001-folkeskoler-faar-styrket-faglighed-flere-midler-til-understoettende
https://uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2019/jan/193001-folkeskoler-faar-styrket-faglighed-flere-midler-til-understoettende
https://uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2019/jan/193001-folkeskoler-faar-styrket-faglighed-flere-midler-til-understoettende
https://uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2019/jan/193001-folkeskoler-faar-styrket-faglighed-flere-midler-til-understoettende
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linjerne kan fortsætte som følge af de nye krav om specifikke 

valgfagskrav i fase 3. 

Bestyrelsen orienteres om status på dette til næste 

bestyrelsesmøde. 

8.  Evt. Alle    5 

min 

Lars luftede tanke omkring placering af 

skolebestyrelsesmøderne. Evt. kunne 16.30-18.30 være en 

mulighed? Dette drøfter vi på et af de kommende møder mhp 

næste skoleår. 

Anette og Maria har været til dialogmøde om ungestrategien 

– et positivt indtryk. 

 


